

## Referat Generalforsamling DcH Ørsted den 9-11-2024

### **1. Valg af dirigent;**

Bente Jakobsen blev valgt

Kirsten Bødker blev valgt som referent

### **2. Beretning af foreningens formand;**

Så er vi atter samlet til generalforsamling og et år mere kan føjes til Ørsted DcH. Et år er gået og et nyt starter lige om lidt. Et år jeg ser frem til med spænding og forventning til alt det, som forhåbentlig kommer til at lykkes.

Vi sluttede året med et fantastisk klubmesterskab i lydighed. Dejligt at se så mange, der havde lyst at deltage og gøre dagen så fin. Tak for jeres opbakning – det er vi rigtig glade for.

Det skal også lige nævnes, at vi i år har haft endda ikke så få hundeførere ude i konkurrencer i kredsene, flest i lydighed men også agility har været afsted. Tak for at I repræsenterer vores klub så fint.

Inden året går på hæld, slutter vi traditionen tro af med juleafslutning, som også sidste år var en rigtig dejlig dag, med masser af hygge og grin og heldigvis kom julemanden forbi.

Thomas afholdte teoriaften for hvalpeholdet i december – en god aften.

Vi startede året med vores nytårsappel, mange mødte op og det var en god dag med masser af snak på tværs, en let træning, hygge og varm suppe i klubhuset.

Arbejdsdag blev afholdt primo april og mange mødte op og gav en hjælpende hånd – tusind tak for det, dejligt med opbakning til at fikse vores allesammens klubhus.

Så afholdte vi for første gang i rigtig mange år en kredskonkurrence i C-Klassen. Det blev en rigtig god dag, flot tilslutning af hundeførere fra hele kredsen, og de var – heldigvis – meget tilfredse med hele arrangementet. Stor tak til konkurrenceudvalget for det fine stykke arbejde. Og jeg kan allerede nu afsløre, at vi til næste år afholder både en C og en B konkurrence. Det bliver landskonkurrencer, så det bliver spændende og jeg glæder mig allerede.

Inden vi gik på sommerferie, havde vi vores Sommer test / ballade. En rigtig hyggelig dag med masser af sjov og ballade.

I sommerferien havde vi for sjov træning, med bl.a. agility, næsarbejde og traditionen tro fælles gåtur på Gl. Estrup.

Vi har været vært for uddannelse, et par gode dage med lidt travlhed. Stor tak til jer, der får det hele til at hænge sammen i kulisserne.

Vi har sagt velkommen til rigtig mange nye hvalpe gennem året – som i rigtig mange. Det kan til tider give lidt udfordringer, men det lykkedes ved fælles kræfter at få det hele til at gå op i en højere enhed. Og det er dejligt at vores klub bliver valgt – det er så godt at se hvalpe med deres førere arbejde og have det sjovt på banen.

Vi er blevet beriget med en ny instruktør – Britta – dejligt og velkommen (igen) i vores klub. Og så er Daniel i gang med instruktøruddannelsen. Under uddannelsen vil I møde ham som føl på diverse hold.

Jeg vil gerne sige en stor tak til Jens Jørgen og Bo, for at holde vores plads så fin, det er en fryd at træne hund på så velholdt en plads. Ved godt I har lidt udfordringer med nogle små fyrer med store forpoter.

Og stor tak til vores instruktører, I gør et stort arbejde i undervisningen og deler gerne ud af jeres viden og forsøger altid at finde en god løsning på evt. udfordringer en hundefører måtte have. I stiller op uanset vejret og tager gerne på kursus for at tilegne jer større viden – I er simpelthen guld værd.

Tak til alle jer hundeførere, som bakker op om vores klub, det er vi rigtig glade for og ser frem til masser af timer sammen med jer her på banen og ude i kredsen.

Kommende projekter 2025;

Som I jo nok alle ved, fik vi desværre en masse vand ind i klubhuset sidste vinter. Det har givet en del skader, som vi så skal have ordnet. Vi skal have tætnet taget, loftet i klubhuset skal skiftes, toilet skal højst sandsynligt have den helt store tur, vi skal have sat et nyt køkken ind. Vi var så heldige at Kirsten fandt et, som vi fik for selv at hente det. Så der er masser at tage fat på og jeg håber mange vil støtte op om det og give en hånd med.

Under tegnede er i gang med at skaffe penge, så vi kan få lagt strøm ind herude. I skrivende stund er det lykkedes at skaffe 50.000,- kr. Flere ansøgninger er på vej ud ad døren, så vi forhåbentlig kan gennemføre projektet til foråret. Det vil løse mange udfordringer at få strøm ind, så det arbejder jeg hårdt på at få til at lykkes.

Her til sidst en stor tak til bestyrelsen for godt arbejde gennem hele året.

Jeg glæder mig til det nye år sammen med jer alle, her på banen og forhåbentlig er der igen en masse, som har lyst at tage ud i konkurrencer og repræsentere os så fint igen.

Tak for ordet

Bodil Fur

Formand Ørsted DCH

Beretningen er godkendt.

### **3. Regnskabsafklæggelse af foreningens kasserer;**

Overskud kr. 14.055,83. Det er lidt mindre end sidste år.

Det skyldes bl.a., at vi har investeret i en ny græsklipper fælles med Rougsø Cross Klub samt at vi har haft færre medlemmer. 59 medlemmer i år mod 63 medlemmer sidste år.

Formue kr. 50.927,92 pr. 30.09.24

Regnskabet er godkendt

### **4. Fastlæggelse af kontingent, træningsgebyr;**

Bestyrelsen foreslår en forhøjelse af kontingentet med kr. 50,00 til kr. 1.300,00.

Thomas: kan godt forhøjes mere, da vi er meget billige i forhold til andre foreninger.

Lone: pas på, det ikke bliver for højt, for de nye HF. Det betyder ikke noget for os, der har været med i flere år.

Susie: max kr. 1.400,00

Thomas: Evt. et ungdomskontingent på ca. kr. 1.000,00 for personer under 25 år.

Pia: de unge får ikke særbehandling ved f.eks. fitness.

Følgende blev besluttet gældende pr. 01.01.2025:

- Kr. 1.400,00 for personer over 25 år
- Kr. 1.000,00 for personer under 25 år – nyt!
- Prisen på ekstra hold/hund hæves til kr. 400,00

Vi skal huske at reklamere for det nye kontingent, så vi kan tiltrække flere unge hundeførere!

### **5. Indkomne forslag;**

Forslag 1 fra Bente Jakobsen:

- Mulighed for at kunne bruge pladsen til selvtræning, når den ikke bruges af andre (f.eks. skydeklubben). Dette kan f.eks. håndteres på en af følgende måder:
  1. Man betaler et stort depositum for at få en nøgle, med regler om at lågen skal lukkes på vej ind og på vej ud m.m.
  2. Selvtræning jævnligt, hvis der kunne være en instruktør eller en fra bestyrelsen på pladsen. Der kan evt. oprettes en Facebook gruppe til selvtræning.

Søs: Der er mange andre steder, der kan trænes.

Bente: Ikke agility pga. udstyret, der er indhegning og pladsen er kendt for hunden.

Thomas: Vi skal være opmærksom på, om hundene bruger forhindringer, de ikke må bruge.

Bodil: Containere + klubhus bliver lukket.

Søs: God idé med Facebook gruppe til instruktør-fællestræning.

Bestyrelsen tager det op på førstkommende bestyrelsesmøde, og kommer med et forslag om, hvordan det kan håndteres.

### **6. Valg af kasserer;**

Kirsten Bødker – genvalgt

**7. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer;**

1. bestyrelsesmedlem: Pia Pedersen – valgt
2. bestyrelsesmedlem: Annika Petersen – valgt

Bestyrelsen består herefter af:

Bodil Fur  
Kirsten Bødker  
Henrik Christensen  
Pia Pedersen  
Annika Petersen

**8. Valg af 2 suppleanter;**

1. suppleant: Hanne Hjort Møller – genvalgt
2. suppleant: Iben Friis Christensen – genvalgt

**9. Valg af revisor;**

1. revisor: Lena Katrine Berg – genvalgt
2. revisor: Pia Pedersen – genvalgt

**10. Valg af revisor suppleant;**

Søs Knudsen – valgt

**11. Eventuelt;**

Bodil: Stor TAK til Susie og Jens Jørgen for det store arbejde, de har ydet i bestyrelsen.

Søs: Ønsker varme i toiletsædet.

Thomas: Trækker sig som instruktør på hvalpeholdet pga. nyt arbejde og mangel på tid. Strukturen på hvalpeholdet er skyld i, at vi ikke beholder hvalpene. Har snakket med Britta. Hun vil gerne overtage hvalpeholdet sammen med Søs. Beholder B holdet og Færdselsholdet og laver ny struktur til de 2 hold.

Bodil: Der er stor gennemgang på hvalpeholdet, men sætter vi nok krav til hvalpene?

Søs: Det er anderledes at træne et hvalpehold kontra et lydighedshold. Der er rigtig mange grundlæggende ting, de skal kunne.

Har vi forventningsafstemt? Hvad vil vi med hvalpeholdet?

Thomas: ny struktur på hvalpeholdet og lave løbende teoriaftener. Vil gerne stå for at afholde teorien.

Bente: Hvalpene arbejder meget alene. Måske kan man lave fælles øvelser, så de ikke føler sig alene og i tvivl om, hvad de skal lave?

Bodil: God idé at holde teori og træning for sig.

Søs: Det er svært at undgå teori på pladsen, da den enkelte HF stiller spørgsmål, når man går rundt til dem.

Birgitte: Kan man evt. lave hvalpehold á 12 gange, så der ikke hele tiden kommer nye på holdet?

Pia: Er vi gode nok til at fortælle om mulighederne i klubben? Måske kan bestyrelsen træde til med hjælp?

Lone: Man skal passe lidt på med at nævne "konkurrence"/"prøve". Det kan godt skræmme nogle HF væk.

Sommerferietræningen med forskellige emner er god, da man får et indblik i, hvad de laver på de andre hold, der tilbydes i klubben.

Susie: Familieholdet er for alle.

Daniel: Måske skal instruktørerne mødes, hvor de drøfter strukturen.

Kirsten: Thomas og Søs har gjort det super godt på hvalpeholdet. Det er en udfordring i stort set alle foreninger, at beholde hvalpene. De fleste kommer kun for at lære de grundlæggende ting.

Bente Jakobsen afsluttede - Tak for god ro og orden!